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Vedoucí kolotoče Úno 14, 2023

VIDEO: Alexander Lukašenko v rozhovoru s generálním
tajemníkem CSTO naznačil, že chystaná invaze Ruské
armády bude kolektivní záležitostí celé aliance! Na Ukrajině
vypukla panika a v Oděse už odvlékají muže na frontu
přímo z ulice! Chystá se tohle i v Česku? Satelitní snímky
potvrzují, že Rusko shromažďuje na hranicích Ukrajiny
obrovský kontingent, který si v ničem nezadá s objemy
vojsk vloni v únoru! Jevgenij Prigožin natočil reklamní
náborové video, ve kterém slibuje, že PMC Wagner naučí
muže chlapské práci a poznají, jak se vede atomová válka!

aeronet.news/video-alexander-lukasenko-v-rozhovoru-s-generalnim-tajemnikem-csto-naznacil-ze-chystana-invaze-ruske-
armady-bude-kolektivni-zalezitosti-cele-aliance-na-ukrajine-vypukla-panika
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Běloruský prezident Alexander Lukašenko se v pondělí 13. února sešel v

Minsku s generálním tajemníkem Organizace Smlouvy kolektivní

bezpečnosti (Collective Security Treaty Organisation – CSTO) Imangali

Tasmagambetovem a jednal s ním o posílení spolupráce zemí této

vojenské aliance, která zahrnuje Rusko, Bělorusko, Kazachstán,

Kyrgyzstán, Tádžikistán a Arménii.

Jednání mělo široký rámec, protože Tasmagambetov se sešel

[1] i s ministrem obrany Běloruska, s generálem Viktorem

Chreninem. Tento vojenský summit v Minsku je podle ruských

pozorovatelů předehrou k invazi aliančních vojsk CSTO na Ukrajinu

během následujících dnů až týdnů, protože příslušníci vojsk zmíněných

zemí aliance jsou v Bělorusku a v Rusku na cvičení, které trvá již od září

minulého roku.

Až dosud nebylo jasné, co je tím sledováno, ale Luki nezklamal a jak má

ve zvyku, provalil a prásknul to na plná ústa tak, jak to umí jen on. V

rozhovoru s Tasmagambetovem totiž Lukašenko doslova prohlásil, že

jestli si někdo myslí, že konflikt na Ukrajině je jenom záležitostí Ruska,

tak je na omylu. Je to prý alianční problém a země CSTO nemohou jenom

sedět a dívat se, že jedna ze zemí aliance bojuje o ochranu svého lidu na

Ukrajině. Lukašenko doslova řekl, že přijde čas, který není nijak daleko,

doslova to může být zítra (sic), kdy aliance CSTO bude muset

zaujmout pozici k válce na Ukrajině, a nemusí to být pozice v rozporu s

národními zájmy členských zemí CSTO, ale půjde o naplnění závazku

vzájemné pomoci.

Rusko shromažďuje v pohraničí s Ukrajinou obrovské kontingenty armády, podobně jako před rokem

Lukašenko si dával pozor, aby nevyděsil Bělorusy, ale z jeho slov bylo

jasné, že je hotovo a rozhodnuto, že ta chystaná invaze č. 2, kterou

očekává Kyjev i kolektivní Západ, bude s velkou

pravděpodobností koaliční operací Ruska a zemí CSTO, resp.

vojáků zemí CSTO, kteří již od září minulého roku cvičí v Bělorusku a v

Rusku jako o život. Lukašenko je přitom ten, který má od Vladimira

Putina za úkol tuto věc politicky vyjednat s politiky zemí CSTO, protože

https://href.li/?https://en.odkb-csto.org/news/news_odkb/generalnyy-sekretar-odkb-imangali-tasmagambetov-vstretilsya-s-ministrom-oborony-belarusi-viktorom-kh/?bxajaxid=35191971f27fa5b681cab10a8c877ae9#loaded
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na Lukašenka nesvítí tolik reflektorů a pozornosti médií jako na

Vladimira Putina. A toto vyjednávání alianční operace na Ukrajině je věcí,

která se peče za studena a potmě.

Video přehrávač

00:00

00:05

Satelitní snímky západních rozvědek už od začátku tohoto roku až do

poloviny února potvrzují, že v oblasti Kursku a Voroněže probíhá

mohutné nasunování techniky a především stanových táborů pro tisíce

vojáků, což je úplně stejný proces, který probíhal vloni před invazí Ruské

armády na Ukrajinu. Výše uvedené video zachycuje snímky vojenského

seskupení od začátku tohoto roku až do poloviny února a na

porovnávacích snímcích vidíte mohutný nárůst techniky.

Je to další potvrzení toho, že Ruská armáda chystá úplně novou invazi,

která bude zahrnovat nejen více vojáků, než kolik jich bylo vloni v únoru,

ale podle těchto informací z Minsku se opravdu zdá, že půjde o alianční

operaci CSTO. V historii této aliance by šlo vůbec o první velkou

společnou akci, i když v minulosti už proběhlo několik menších operací

lokálního charakteru, ale toto by byla v podstatě velká alianční premiéra.

VIDEO: Odvodová komanda v Oděse odvlékají muže na frontu přímo z ulice

0:00 / 0:04
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Na Ukrajině je před touto invazí doslova boží dopuštění, které si ani

neumíte představit. Západní média o tom mlčí, ale na Ukrajině propukla

v generálním štábu armády taková panika, že odvodové komise

dostaly příkaz odvést na frontu “jakékoliv maso z ulice” na

Ukrajině, které se bude zdát, že je mladé, že nejde o důchodce

nebo o dítě. Pokud nějaká osoba nespadá do těchto výlukových

kategorií, je okamžitě a násilně odvedena na frontu a muži se tomu brání,

lehají si na zem a křičí, že do války nepůjdou.

Okolo stojící lidé na to koukají a ženské ječí a křičí, aby muže nechali být.

Jenže odvodová komanda mají své příkazy. Jedno takové video bylo

natočeno v Oděse, kde si odvodové komando vyhlédlo mladého

muže a skočili na něj, aby ho odtáhli do prohrané války, ale co

je nejhorší, aby ho odtáhli na smrt, protože tyto odvedence, bez

výcviku, který nedostanou, je nic jiného než smrt nečeká. Jenže maso je

potřeba alespoň na zpomalení ruského postupu. Nic jiného teď Ukrajinci

ani na Donbasu nedělají, než že vrhají maso pod ruská děla a zpomalují

postup muzikantů od Wagnera. Tyto scény z násilných odvodů na

Ukrajině mohou vypadat vtipně, ale jsou to ve skutečnosti děsivé záběry,

protože ti kluci a mladí muži vědí, že když je odvedou, tak jdou na smrt a

nepřežijí na frontě déle než několik dnů, a to je ještě hodně nadsazené.

VIDEO: Odborník vysvětluje českým mužům, že vyhnout se mobilizaci a odvodu na frontu bude velmi těžké.

Za vlast už dnes nebojujete, bojujete za vládu…

Válka na Ukrajině je proxy válkou NATO proti Ruské federaci a Ukrajina

tuto proxy válku nezvládla, prohrála ji na celé čáře a dnes se již tato

porážka pouze maskuje tím, že se informační prostor na západě

zahlcuje nesmysly o UFO a balónech nad USA a Kanadou,

protože americká vláda a NATO potřebují odvést pozornost od porážky

Ukrajiny na Donbasu a od nevyhnutelného zhroucení obrany Ukrajiny,

které prostě došly všichni bojeschopní a hlavně boje-ochotní muži.

To, co vidíte na videu výše, to už nejsou odvody nadšených mužů v Oděse

do války na obranu vlasti, to je teror hroutící se vojenské operace

ukrajinské armády, která nemá už nikoho schopného na frontu. A proto
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se očekává, že Kyjev v nejbližší době oznámí svým páníčkům do Bruselu a

do Washingtonu, že ukrajinská armáda již dál bojovat nedokáže, protože

jí chybí schopní vojáci.

Watch Video At: https://youtu.be/8hTq1UBYx4E

A přesně v tom okamžiku začne proces nasunování vojsk zemí NATO na

Ukrajinu, pod různými záminkami, pod různým maskováním, ale s tím

vyvstane i riziko zavlečení zemí NATO do přímé konfrontace s Ruskem. A

je teď otázka, jestli vůbec čeští a slovenští muži tuší, co by to znamenalo,

až by taková individua jako Petr Fiala anebo Eduard Heger vyhlásili

válečné stavy a začali by mobilizovat Čechy a Slováky do války proti

Rusku na Ukrajině, do masového mlýnku do zákopů, kde už nebudou

Ukrajinci, ale vojáci a branci ze zemí NATO.

Doporučuji zhlédnout výše uvedené video pana Marka Chlíbka,

aka Dago, který vysvětluje, jak je to vlastně s tím odřeknutím

vojenské služby v případě válečného stavu. Vyvléct se z mobilizace

a z navlečení do uniformy bude podle Daga velmi těžké, obtížné, protože

úřady většinu lidí povolají a jejich důvody pro odmítnutí služby

nepřijmou. Jedinou cestou, jak se odvodu vyhnout, bude emigrace do

nečlenské a ani nepřidružené země EU. Nic jiného nepřipadá v úvahu.

VIDEO: Jevgenij Prigožin natočil náborové video Wagnerovců a ujistil, že chlapi poznají, jak se bojuje i v

atomové válce

https://youtu.be/8hTq1UBYx4E
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Podobné problémy mají ale i v Rusku, nemyslete si. Mladí Rusové

nejčastěji utíkají do Gruzie a odtamtud dál do západních zemí, ale Ruská

armáda a ani úřady těmto mladým Rusům v útěku nijak nebrání, což

nedávno zdůvodňoval i Jevgenij Prigožin, šéf žoldácké skupiny PMC

Wagner Group. Mladí Rusové nemají vztah k Rusku a na frontě by byli

úplně k hovnu, ať se o ně postarají neziskovky na západě. Proto i ruské

odvody jsou realizovány trochu jinou formou, především z řad mužů,

kteří již v armádě sloužili, např. během prezenční služby nebo jde o

veterány z Čečenska, z Afghánistánu, anebo nedávno ze Sýrie.

Takže i v Rusku se hledají lidé do války a právě Jevgenij Prigožin

potřebuje doplnit stavy do PMC Wagner Group, a proto natočil

nové reklamní a náborové video, které vyzývá chlapy, aby se

přihlásili do PMC Wagner. Je to prý přátelský kolektiv, naučí se

chlapské práci a poznají atomovou válku, jak se správně vede. Na

konci videa potom dal kontaktní telefony na náborovou kancelář v

Petrohradu a odkaz na náborové webové stránky. Na konci videa se

ušklíbl a není jasné, jestli je to video myšleno vážně, anebo je to

sarkasmus.

Video přehrávač

00:00

00:23

0:00
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Video vyvolalo na ruských sociálních sítích poprask, protože Prigožinova

poznámka o poznání atomové války, jak se správně v ní bojuje, totiž

naznačuje, že Prigožin pouze dopředu naznačuje a předesílá, k čemu se na

Ukrajině schyluje. Prigožin totiž přesně takto vloni v lednu naznačoval

invazi Ruské armády na Ukrajinu, když v jednom z videí prohlásil, že

pokud plánujete dovolenou na Ukrajině, měli byste ji honem rychle

odložit.

Tyhle nápovědy a signály, které Prigožin čas od času vysílá ve svých

vzkazech, jsou považovány za přesnější zpravodajství o situaci, než jaké

nabízí oficiální ruská média. Rusko musí ve svých plánech počítat i s

možností úderů taktickými jadernými zbraněmi, a pokud by se do

konfliktu na Ukrajině nasáčkovaly země NATO v podobě přímé či nějak

maskované jako-přímé účasti, potom by došlo na Prigožinova slova tom,

že se chlapi v PMC Wagner naučí, jak správně bojovat v atomové válce.

Pokud západní politici nechtějí mír a namísto něho posílají Ukrajině více a více zbraní, přímému konfliktu s

Ruskem se Evropa dříve či později nevyhne

Kolektivní západ naše národy zatáhl do války na Ukrajině, vyprovokoval

Rusko k útoku na Ukrajinu. Západ odmítl na konci roku 2021 návrhy [2]

Ruska adresované NATO do Bruselu a do Washingtonu na bezpečnostní

dohodu o neutralitě Ukrajiny. A jak minulý rok odhalila Angela

Merkel [3] a minulý týden i Volodymyr Zelenský [4], kolektivní

západ a Kyjev nikdy nechtěly plnit Minské dohody na mírové

vyřešení konfliktu na Ukrajině, protože ty dohody měly pouze dát

Ukrajině čas na vybudování zákopů a opevnění na Donbasu a na

vyzbrojení ukrajinské armády.

Od začátku bylo v plánu válčit proti Rusku, minimálně proti ruským

opolčencům na Donbasu. A tito politici v EU a na západě nyní vidí, že

ukrajinská armáda tuto proxy válku nezvládá a už nemá žádné použitelné

muže na frontě. Podle posledních informací došlo již v pondělí k útěku

zaměstnanců městského úřadu v Kramatorsku, od kterého je ruský front

vzdálen vzdušnou čarou asi 40 km. Místní Ukrajinci na nic nečekají a

začali se z Kramatorsku evakuovat, protože Donbas padne, je konec.

Na západě a v USA už by se skepse a tušení porážky Ukrajinců dalo krájet,

list The Financial Times publikoval [5] karikaturu vítězného Putina nad

zničenou Ukrajinou a ukazující vztyčený prostředníček americké Soše

https://aeronet.news/exkluzivni-dokumenty-obou-navrhu-ruske-federace-predlozenych-usa-a-severoatlanticke-alianci-jako-instrumenty-posledniho-smiru-pred-prijetim-vojenskych-a-bezpecnostnich-opatreni-moskvy/
https://href.li/?https://www.wsws.org/en/articles/2022/12/22/ffci-d22.html
https://href.li/?https://mronline.org/2023/02/11/zelensky-admits-he-never-intended-to-implement-minsk-agreements/
https://href.li/?https://www.ft.com/content/2d65c763-c36f-4507-8a7d-13517032aa22
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svobody v dálce, zatímco ve druhé ruce drží nad hlavou

kalašnikov. Ukrajina bojovala, ale Rusko porazit nemohla. Brzy přijde

rozhodnutí NATO poslat na Ukrajinu vojáky NATO, minimálně v rovině

nějakého obranného kontingentu pro zbytek zatím neobsazené Ukrajiny,

např. poslat tam PVO jednotky NATO.

Takto vidí situaci na Ukrajině karikaturista amerického deníku Financial Times

A jakmile na ně dopadnou ruské rakety Kaliber a ti vojáci NATO okolo

zařvou, v tom okamžiku spustí Fiala, Heger, Morawiecki a další premiéři

v EU válečné stavy a mobilizace. V tom okamžiku musíte vypadnout z

republiky, mít natankované auto, několik kanystrů s palivem navíc,

protože na benzínové pumpy zapomeňte, ty budou zrekvírované jako

úplně první po celé Evropě, všechno palivo zrekvírují armády a papaláši.

Odvody do války proti Rusku v takovém případě začnou okamžitě.

Uprchlíků budou statisíce. Do války proti jaderné velmoci nebudou chtít

jít miliony mužů. Dnes se lidi smějí Ukrajincům na útěku v EU,

ale to samé čeká Evropany, až budou před mobilizací prchat do

Turecka a do zemí mimo EU. O to větší teror a odvodová komanda v

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PutinVictorious.jpg
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ulicích se dají očekávat stejně jako teď na Ukrajině. Záminkou NATO pro

vstup na Ukrajinu může být právě spuštění alianční invaze CSTO na

Ukrajinu. S tímto je potřeba opravdu dopředu počítat.

-VK-

Šéfredaktor AE News

285

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen Akismetem.

V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k ručnímu schválení

administrátorem, což může zabrat až 24 hodin. Neodesílejte příspěvek

znovu, neurychlíte tím jeho schválení. Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Nezapomínají při tom lhaní do vlastní kapsy krapet na Čínu,

která má s Ruskem čerstvě podepsanou smlouvu o vzájemné

všestranné pomoci a má

 
2,5 milonu aktivních vojáků a 320 milionu (18-49) vhodných mužů pro

službu ?

https://www.e15.cz/nato-clenske-staty-vs-rusko

Návštěvník

SCOTT RITTER – aktuálně se svým (nesplnitelným) snem

 
Stojí za přečtení

https://aeronet.news/donate/
https://href.li/?https://www.e15.cz/nato-clenske-staty-vs-rusko
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https://consortiumnews.com/2023/02/14/scott-ritter-the-best-speech-i-

never-gave/

Bohužel zde zapomněl, že zatemněností, tupostí, konzumem pro který

obětují základní lidské hodnoty jako je láska, čest a svědomí je prožrán

kolektivni zachod skrz naskrz.

 
Zato pokrytectví které rozseli po celé planetě teče každým pórem

obzvláště tam, kde se snaží svůj sen sdělit.

 
To pokrytectví, duševní fekál je novodobým morem světa, lék je v

nedohlednu, na zdegenerované geny lék ani neexistuje,

Návštěvník

Je to paradox. Zachraňují se ukrajinští občané, děti, ženy,

muži, aby nezahynuli v palbě. Ale když se posílají zbraně, tak se

vojenské šílenství podporuje a prodlužuje. Oč vám tedy jde?

Pokud o mír, tak začněte konat a nastolit mírové vyjednávání. Jinak to jde

proti sobě. My normální víme, ze západu jde o nerostné bohatství Ruska.

Návštěvník

Na “humanitární bomby” a statisíce mrtvých už zapomněl ?

 
Biden vyzval Vučiće, aby společně „volali Rusko k

odpovědnosti“ za Ukrajinu

https://rusvesna.su/news/1676396596

Návštěvník

Mezitím v USA

 
 

Tucker Carlson: Tohle je chaos 13/2/2023

 
UFO-neUFO, čínský balón, masivní exploze vlaku s toxickými

látkami|/ekologická katastrofa v East Palestine v Ohiu. Obrovský počet

případů vykolejení vlaků. Sabotáže na vodní infrastrukturu USA.

Bidenova administrativa tyto skutečnosti přehlíží. O co tady jde?

 
https://bezpressu.news/videa/tucker-carlson-tohle-je-chaoz-13-2-2023/

 
https://twitter.com/pozorzmena/status/1625225757168394240?

s=20&t=jsXP_2KjcZXZOKj9Mnpgvg

https://href.li/?https://consortiumnews.com/2023/02/14/scott-ritter-the-best-speech-i-never-gave/
https://href.li/?https://rusvesna.su/news/1676396596
https://href.li/?https://bezpressu.news/videa/tucker-carlson-tohle-je-chaoz-13-2-2023/
https://href.li/?https://twitter.com/pozorzmena/status/1625225757168394240?s=20&t=jsXP_2KjcZXZOKj9Mnpgvg
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Návštěvník

Kdyby to nebylo tragické bylo by to k podělání smíchy.

 
Nadutý světový četník a není schopen toho nejzákladnějšího, zajistit

bezpečnost ve vlastni zemi.

 
Nebo ani nemůže, protože vše činí sám ? 👹

 
Není nad vyděšené stádo, bordel a chaos pro ně tak typické.

 
Odpoutání pozornosti od zřejmě hodně průserových akcí ? 😆

https://www.foxnews.com/politics/white-house-tells-governors-

thousands-objects-skies-arent-aliens-used-car-lot-balloons

Návštěvník

Kdepak mame ten ukrajinsky generalni stab? Je na samote u

lesa, kde natruc rocnimu obdobi sklizi seno, aby se v panice v

nem ukryli? Pompezni tankove divadlo a tisice dalsich ruskych

goju na ztec. Staci jeden kinzal na onu chalupu u lesa a Ukrajinci na

fronte si zaveli zamavat bilymi bombardaky svych manzelek. A bude po

vleklych zkouskach novych zbrani na obou stranach.Ale to se nestane. Jak

rekl kabalista Michael Laitman, my v Izraeli rozhodujeme, jak co ve svete

dopadne…..

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/ext_tw_video_thumb/1625461161645993984/pu/img/j6KWgI4W6q5spzdy.jpg
https://href.li/?https://www.foxnews.com/politics/white-house-tells-governors-thousands-objects-skies-arent-aliens-used-car-lot-balloons
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Návštěvník

Problem je v Tom, ze se nam neustale a dlouhodobe o

problemech lze. A jelikoz nemame pravdive informace, nemuze

se ten problem vyresit. Ja se obavam, ze ty svetove problemy

skonci nevalne, protoze samotne politicke elity, a hlavy system a

Americani nakonec uveri svym vlastnim lzim 😃

Návštěvník

Obrovským paradoxem a slabinou demokracie je fakt, že

nejvíce pojem demokracie zneužívají právě ti, kteří by ho měli

nejvíce naplňovat svými činy. Tedy volení zástupci lidu, politici.

Ostatně i volby politiků jsou už dlouho cinknuté a na kritiky zlořádu se

připravují další sankce, vyhazovy z práce, náhubkové zákony, vojenské

mundúry..I v Česku a velmi brzy. Všechno je opačně než by ve skutečné

demokracii mělo být. Proto je to jen diktatura hromad peněz

všehoschopných darebáků převlečená za demokracii a parodie na

skutečnou demokracii, Je jasné, že ti, kteří se v takové žumpě naučili

profitovat, ji budou bránit všemi způsoby. a vydávat za ráj. To se taky

děje. Kapři si taky svůj rybník nikdy nevypustí.

Návštěvník

A zatial sa ua muzi, aj s rodinami, na velkych suv, citia napr. na

slovensku celkom dobre a bezpecne. Ja a moji synovia mame

ist bojovat , aby im chutilo v Mcdonalde? Mozem je-bat.

Návštěvník

Však ano, protože se historie neopakuje, tak at zdrhají do těch

LGBT zemí – at jim tam degenerujou děti. Tito spolupachatelé

současného stavu si myslí, že utečou před důsledky svých činů

a lhostejnosti. Čtou Radekonet jen proto, že jsou furt o sebe a svůj

majetek dosraní, pouze jsou otevřenější pro alternativu. V případě rodičů

těchto emigrantů se budu řídit vékáčkovou radou – postarat se o svou

rodinu a mám splněno. Jestliže mě požádají o pomoc, řeknu, že mám

splněno, at je s pánembohem a at se obrátí na svého emigranta – co si

vychovala to at si sežere.
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Na západě už není další Fiala co je bude vítat jako úkáčka tady, kteří taky

budou prchat na západ. Jó, at si tam užijou multikulti, muslimské getá

apod.

VK přirovnává české potenciální emigranty k ukrajinským. Jenomže,

pane VK, ti chudí ukies věděli, že tady budou mít 5000Kč/m, zařízené

bydlení atd.

 
Já nechápu proč se zaměřujete na emigrující čechy – co když celou dobu

byly milovníky NATO? Jen jsou prostě, jak vždy, jen o sebe dosraní, tak

když je to takhle špatný tak hledají radu dokonce i tady.

 
Nic bych neřekl, kdyby to byly lidé co třeba 20 let tady snažili se

probouzet lidi. Ale toto určitě není ta sorta. Tohle je sorta lidí, pro které je

vyřešení jakékoliv situace jen věcí jejich osobní šikovnosti. Tzn., že když

vládne fialový hnus, tak to neřeší systémově, ale jen na osobní úrovni –

místo, aby to pochopili jako existenciální výzvu k rozšíření svého vědomí

do vnímání sounáležitosti s ostatními (a nemám tím na mysli davovou

psychózu) – jejíž absence je právě to co způsobilo, že se tenhle systémový

plevel už takhle rozbujel, tak se ještě víc stáhnou, v jejich debilní

domněnce, že je ještě někde nějaké indiferentní místěčko, kde si budou

žijkat.

 

 


